

Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on National Defence

National Defence

RESPECTING:

Consideration of the White Paper on National Defence, pursuant to Standing Order 96(2)

WITNESSES:

(See back cover)

Standing Order 96(2), the Committee considered the White Paper on National Defence (*See Minutes of Proceedings and Evidence dated Tuesday, June 16, 1987, Issue No. 13*)

Thomas d'Aquino and Peter Cameron made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 8:37 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Jean Michel Roy
Clerk of the Committee

Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent de la

Défense nationale

CONCERNANT:

L'étude du Livre blanc de la Défense nationale, conformément à l'article 96(2) du Règlement

TÉMOIINS:

(Voir à l'endos)

aux dispositions du paragraphe 96(2) du Règlement intitulé (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 26 juillet 1987, fascicule 2*)

Thomas d'Aquino et Peter Cameron ont fait une déclaration, puis ont répondu aux questions posées par les députés en rapport avec les questions posées par les députés.

À 20 h 37, le Comité s'est adjoint une présidence provisoire du président.

Le greffier du Comité
Jean Michel Roy

Second Session of the Thirty-third Parliament,
1986-87-88

Deuxième session de la trente-troisième législature,
1986-1987-1988